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Tirsdag d. 09.01.2024 

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 9. januar 2024 

Deltagere: Niels Christian, Ole, Rasmus, Kristjan, Rikke, Afbud fra Navina  

1) Gennemgang af sidste møde 

Vi gentager agendaen fra sidste møde og tilføjer opgaver vedr. generalforsamling d. 27.2.2024. 

2) El-laderstander 
Der er ikke modtaget nogen nye ansøgninger vedr. opstilling af el-ladestander.   
Skema vedr. vejlaugets tilladelse til opstilling af el-ladestander fremsendes til bestyrelsen, således, at 
alle kan udfylde og give en godkendelse (Rasmus). 

 
3) Opfølgning på HOFOR og skybrudsløsning og generalforsamling 

Kristjan koordinerer med HOFOR og sikre at de deltager på vores næste generalforsamling i Feb ’24. 
Niels Christian booker GF hos Bing Selskabslokaler d. 27. februar 2024. 
 
Formandsberetningen indeholder årets højdepunkter, samt en kort oplysning og henvisning til nye 
parkeringsregler i KK. 
Vi drøftede øvrige emner, som skal nævnes i formandsberetningen.  
Kristian stiller et forslag vedr. krydset Ålekistevej, Børglumvej, Herlufsholmvej, trafik 
reguleringsprojekt. Bestyrelsen bakker gerne op som afsender.  
 
Ole, Niels-Christian og Navina er på valg denne gang, og vi forventer at de forsætter.  
 
Ole og Rasmus koordinerer om print og Ole meddeler når vi skal uddele materialet.  
 

4) Asfalt og vejtræer: 
Status på arbejde med Asfaltsjakket:  

- Det bestilte arbejde er udført med enkelte mangler på Bratskovsvej.  
- På Bratskovsvej mangler de noget arbejde grundet en parkeret bil mv. Det er aftalt at 

firmaet kommer og laver de udestående, når vejret tillader det. 
- NCC har lavet reparationer af bump d. 11. dec. Felter udestår grundet vejrliget.  
- HOFOR har et hængeparti, for høj asfalt ved hjørnet Bratskovvej/Børglumvej.  

Det er nu fræset og når vejret tillader det, så kommer KK’s firma og reparere det.   
 
Status på træer:  

- Sidste års arbejde er blevet forsinket i fbm. udskiftning af gamle vejtræer, så færre penge er 
anvendt end budgetteret. Derfor stiger budgettet for 2024. Et tilbud fra vores gartner er 
modtaget og vurderes at være rimeligt i pris i tråd med tidligere tilbud. 

- Derfor igangsættes dette arbejde på 14 træer som skal udskiftes. Vi har godkendt første del 
af projektet på 150.000 kr. Der budgetteres med 250.000 kr. til vejtræer og vedligehold af 
trekant, og øvrige beplantning ved bump, vanding m.m. i 2024. 

 
5) Økonomi 
Ole har opdateret vores regnskab og budget for 2024, og dette er gennemgået på mødet. Det 
ser fornuftigt ud, og det vurderes ikke at kontingentet skal stige.  
 
6) Vejskilte 
Vi har fået afslag fra KK på vores først ansøgning. Ole afventer med at ansøge KK til efter GF.   
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7) Brev til beboere som ikke er medlem af vejlauget er under udarbejdelse. Tidligere domme er 

sammenfattet i et dokument, hvilket giver indblik i, hvad bestyrelsen kan bede beboere som 
ikke er medlem af vejlauget om at betale til. Ole skriver et pænt brev til ikke medlemmer. 


